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内容概要

　　《海底两万里》这是一部充满传奇、冒险与幻想的科幻巨著，是世界上最伟大的科幻小说之一。
法国博物学家阿龙纳斯教授应美国政府之邀，同仆人康塞尔一道加入搜捕海怪的探险队；途中他们结
识了号称“捕鲸大王”的加拿大人尼德·兰德。
在同被认为是类似独角鲸的大海怪较量中，他们乘坐的军舰被打得落荒而逃并掉入海中，而救起他们
的正是一直被认为是海怪的一艘超级潜艇“鹦鹉螺号”。
摒弃前嫌的艇长尼莫邀请他们做海底旅行：他们从太平洋出发，经过珊瑚岛、印度洋、红海、地中海
，进入大西洋，看到了许多罕见的海生动植物和水中的奇异景象，又经历了搁浅、土人围攻、同鲨鱼
搏斗、冰山封路、章鱼袭击等许多险情；其间，他们一次又一次被壮丽的海洋景观所震撼，并不得不
叹服“鹦鹉螺号”的神奇及其主人的智慧。
最后到达挪威海岸，完成了神奇的海底之旅。
　　该书一经出版，很快就成为当时最畅销的科幻作品，至今被译成世界上几十种文字，曾经多次被
改编成电影。
书中所展现的神奇故事伴随了一代又一代人的美丽童年、少年直至成年。
无论作为语言学习的课本，还是作为通俗的文学读本，《海底两万里（插图·中文导读英文版）》对
当代中国的青少年都将产生积极的影响。
为了使读者能够了解英文故事概况，进而提高阅读速度和阅读水平，在每章的开始部分增加了中文导
读。
同时，为了读者更好地理解故事内容，书中加入了大量插图。
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章节摘录

版权页：   插图：    Commander farragut was a good sailor,worthy of the frigate he commanded.His vessel and
he were one;he was the soul of the ship.As for the whale we were after,he had no doubts about it,and he would not
let the men on board even discuss whatever doubts they may have had.He believed in it as some old women believe
in the Leviathan-for him it was an act of faith,not logic.The monster existed and he would rid the seas of it-he had
sworn he would.He was a kind of knight of Rhodes,a Dieudonné de Gozon going off to meet the dragon laying
waste to his island.Either Commander Farragut would kill the narwhal or the narwhal would kill Commander
Farragut.There was no middle course. The officers on board shared their leader's feelings.One had to hear them
talk,discuss,argue and calculate the various chances of an encounter,and see them watch the wide expanse of
ocean.More than one voluntarily stood watch in the crosstrees,a duty he would have cursed under any other
circumstances.As long as the sun was in the sky overhead,the masts were full of sailors so impatient that they could
not bear just staying on deck, even though the Abraham Lincoln was not yet furrowing the suspect waters of the
Pacific. As for the crew,they asked nothing better than to meet the unicorn-fish,harpoon it and bring it on board to
cut it up.They surveyed the sea tirelessly.Besides,Commander Farragut had mentioned a certain sum of two
thousand dollars reserved for whoever,cabin boy or sailor,master or officer,sighted the animal first.I leave the reader
to imagine how eyes were strained on board the Abraham Lincoln. As for me,I did not lag far behind the
others,and personally did my share of daily watching.The frigate was like the mythological Argus with its hundred
eyes.Only Conseil appeared indifferent to what so interested us;he alone was out of step with the general
enthusiasm on board.
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版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介，请支持正版图书。

更多资源请访问:http://www.tushu007.com
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